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GENERALFORSAMLING i Grundejerforeningen Skytteengen Syd 
 
I Salen på Skælskør Bibliotek, torsdag den 28. april 2022 klokken 19 
 
Repræsenterede matrikler: 21, 17, 13, 23, 1, 53, 47, 35, 45, 51, 55, 15, 41 
Herunder fuldmagter: Ingen 
 
Dagsorden jvnf. vedtægter: 

1. Valg af dirigent 
2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.  
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.  
4. Forslag fra bestyrelsen, herunder budgetforslag og fastsættelse af bidrag fra 

medlemmerne, jf. § 6.  
5. Forslag fra medlemmerne.  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.  
7. Valg af suppleant til bestyrelsen.  
8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
9. Eventuelt. 

 
Referat: 
 

1. Tina Hansen (1) blev valgt 
2. Formand Nikolaj Ruwald (41) gennemgik foreningens aktiviteter gennem de sidste seks 

måneder siden sidste generalforsamling. 
Der har denne vinter ikke været behov for saltning/grusning. Vejprojektet er afklaret med 
kommunen, men skal gennem de sidste godkendelser inden vi kan gå til udførelse. 
Teltene er solgt og har indbragt foreningen kr. 1500, som vil fremgå af regnskabet for 2022. 
Buskrydderen er endnu ikke afhændet. 

3. Fungerende kasserer Birgitte Karger (17) fremlagde regnskabet. Vedligeholdelsen af 
grønne områder blev lidt dyrere end budgetteret, da det blev besluttet at regulere 
beplantningen langs stamvejen. 

4. Formanden redegjorde for formalia i forhold til forslagene fra bestyrelsen; budget og 
forslag om kontingentfritagelse for bestyrelsen. 
Forslag til ændring af §15, således at bestyrelsen friholdes fra kontingentbetalingen blev 
vedtaget med 13 stemmer mod 0. Da vedtægternes krav til fremmøde ikke var opfyldt 
indkalder bestyrelsen til en ekstraordinær generalforsamling jvnf. vedtægterne. Her kan 
ændringen vedtages med 2/3 flertal. 
Budgetforslaget indregner eventuel kontingentfritagelse til bestyrelsen. Herudover svarer 



budgettet til 2021 med et kontingent på kr. 1000 pr. husstand. 
Budgettet er enstemmigt vedtaget. 

5. Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 
6. Nikolaj Ruwald redegjorde for forholdene omkring bestyrelsen, og opfordrede 

medlemmerne til at melde sig. 
Kassererposten varetages fortsat af Birgitte Karger (17) udenfor bestyrelsen. Der er ikke 
indvalgt en formand. 
Nikolaj Ruwald (41) fortsætter som fungerende formand. 
Sonja Skovgaard (51) er nyvalgt som næstformand. 
Der var ingen kandidater til posten som suppleant. 

7. Steen Skovgaard (51) modtog genvalg som revisor. 
Tina Hansen (1) modtog genvalg som revisorsuppleant. 

8. (51) foreslog en vedtægtsændring, der udvider bestyrelsen til fem medlemmer. Endvidere 
kan hvervet som bestyrelsesmedlem gå på skift mellem medlemmerne. Forslaget kan 
stilles som officielt forslag til næste generalforsamling. Birgitte Karger anerkender 
forslaget, men synes det vil virke fint med tre medlemmer, såfremt større opgaver lægges 
ud til grupper udenfor bestyrelsen, jvnf. §15. (55) påpegede at man ikke kan tvinge 
medlemmer til at tage hvervet, men har erfaring for, at det har virket på frivillig basis andre 
steder. Der bør dog være en maksimal aldersgrænse. 
Der blev fra flere sider opfordret til, at bestyrelsen i højere grad benyttede sig af grupper 
med specifikke opgaver udenfor bestyrelsen. 
Forslag fra (15) om at lappe på reparationen af asfalten. Eventuelt kan der søges råd hos 
kommunen. (15), (17), (45) og (41) melder sig til et vejreparationsudvalg. Flere medlemmer 
er meget velkomne. 
 
Formanden takkede for god ro og orden og varslede ekstraordinær generalforsamling 
indenfor den næste måned på et af fællesarealerne. 
 
 
 
 
 
Skælskør 28. april 2022 
 
 
 
____________________________                   _____________________________ 
Claus Würtzen, referent  Tina Hansen, dirigent 
 
 


